



手足情深

Brotherly Love

约翰一书 1 John 3:10-15

10 从此就显出谁是 神的儿女，谁是魔鬼的儿女。凡不行义的就不属 神，不爱弟兄的也是如此。

10 This is how we know who the children of God are and who the children of the devil are: Anyone who does not do what is right is not God's child, nor is anyone who does not love their brother and sister.

约翰一书 1 John 3:10-15

11 我们应当彼此相爱，这就是你们从起初所听见的命令。12 不可像该隐，他是属那恶者，杀了他的兄弟。为什么杀了他呢？因自己的行为是恶的，兄弟的行为是善的。

11 For this is the message you heard from the beginning: We should love one another. 12 Do not be like Cain, who belonged to the evil one and murdered his brother. And why did he murder him? Because his own actions were evil and his brother's were righteous.

约翰一书 1 John 3:10-15

13 弟兄们，世人若恨你们，不要以为希奇。14 我们因为爱弟兄，就晓得是已经出死入生了。没有爱心的，仍住在死中。15 凡恨他弟兄的，就是杀人的。你们晓得凡杀人的，没有永生存在他里面。

13 Do not be surprised, my brothers and sisters, if the world hates you. 14 We know that we have passed from death to life, because we love each other. Anyone who does not love remains in death. 15 Anyone who hates a brother or sister is a murderer, and you know that no murderer has eternal life residing in him.

**手足情深
是神的命令**

**Brotherly Love is
God's Command**



约翰一书 1 John 3:11

我们应当彼此相爱，这就是你们从起初所听见的命令。

For this is the message you heard from the beginning: We should love one another.

123FreeVectors.com

123Freevectors.com

诗篇 Psalm 133:1

看哪，弟兄和睦同居，是何等地善，何等地美！

How good and pleasant it is when God's people live together in unity!

约翰福音 John 13:34

我赐给你们一条新命令，乃是叫你们彼此相爱；
我怎样爱你们，你们也要怎样相爱。

**A new command I give you: Love one another. As I have
loved you, so you must love one another.**

123FreeVectors.com

123Freevectors.com

手足情深是神的命令

Brotherly Love is God's Command

(1) 遵行命令

Obey Orders

(2) 真诚与行动

Sincerity and Action

约翰一书 1 John 3:18

小子们哪，我们相爱，不要只在言语和舌头上，总要在行为和诚实上。

Dear children, let us not love with words or speech but with actions and in truth.

123FreeVectors.com

123Freevectors.com

手足情深使我们 与世人被分别出来

Brotherly Love Sets Us
Apart from the World



约翰福音 John 13:35

你们若有彼此相爱的心，众人因此就认出你们是我的门徒了。

By this everyone will know that you are my disciples, if you love one another.

123FreeVectors.com

123Freevectors.com

约翰一书 1 John 3:13

弟兄们，世人若恨你们，不要以为希奇。

Do not be surprised, my brothers and sisters, if the world hates you.

约翰福音 John 15:12

你们要彼此相爱，**像我爱你们一样**，这就是我的命令。

My command is this: Love each other **as I have loved you.**

123FreeVectors.com

123Freevectors.com



手足情深是 出死入生的凭据

Brotherly Love is
the Evidence of
the Life of Eternity

约翰一书 1 John 3:14-15

14 我们因为爱弟兄，就晓得是已经出死入生了。没有爱心的，仍住在死中。 15 凡恨他弟兄的，就是杀人的。你们晓得凡杀人的，没有永生存在他里面。

14 We know that we have passed from death to life, because we love each other. Anyone who does not love remains in death. 15 Anyone who hates a brother or sister is a murderer, and you know that no murderer has eternal life residing in him.

手足情深是出死入生的凭据

Brotherly Love is the Evidence of the Life of Eternity

(1) 一个心志

One Spirit

腓立比书 Philippians 1:27

只要你们行事为人与基督的福音相称，叫我或来见你们，或不在你们那里，可以听见你们的景况，知道你们同有一个心志，站立得稳，为所信的福音齐心努力。

Whatever happens, conduct yourselves in a manner worthy of the gospel of Christ. Then, whether I come and see you or only hear about you in my absence, I will know that you stand firm in the one Spirit, striving together as one for the faith of the gospel.

手足情深是出死入生的凭据

Brotherly Love is the Evidence of the Life of Eternity

(1) 一个心志

One Spirit

(2) 各人看别人比自己强

In humility value others above yourselves

腓立比书 Philippians 2:3-5

3 凡事不可结党，不可贪图虚浮的荣耀，只要存心谦卑，各人看别人比自己强。4 各人不要单顾自己的事，也要顾别人的事。5 你们当以基督耶稣的心为心。

3 Do nothing out of selfish ambition or vain conceit. Rather, in humility value others above yourselves, 4 not looking to your own interests but each of you to the interests of the others. 5 In your relationships with one another, have the same mindset as Christ Jesus.